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Protokół Nr XXXVII/22 

XXXVII  zwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy 

odbytej dnia 30 czerwca 2022 r. 

 

Obrady XXXVII sesji zwyczajnej Rady Gminy Lichnowy otworzyła i poprowadziła 

Przewodnicząca Rady Gminy Lichnowy Anna Grunau - Drążek.  

W posiedzeniu uczestniczyli radni obecni wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do 

protokołu, sołtysi obecni wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu oraz 

zaproszeni goście wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad i proponowanych zmian do porządku. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu XXXVI sesji Rady Gminy Lichnowy. 

6. Informacje i komunikaty Przewodniczącej Rady Gminy Lichnowy, w tym informacje 

o przyjętych interpelacjach i zapytaniach radnych. 

7. Informacja wójta Gminy Lichnowy z pracy w okresie międzysesyjnym, w tym infor-

macja o udzielonych odpowiedziach na interpelacje i zapytani radnych. 

8. Ocena stanu technicznego dróg powiatowych oraz infrastruktury drogowej na terenie 

na terenie gminy Lichnowy – perspektywy i zakres ich modernizacji w 2022 r.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu określającego niektóre zasady wyna-

gradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez gminę   

Lichnowy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru go-

dzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych i doradców zawodowych oraz nauczycieli oddziałów przedszkolnych 

w szkołach podstawowych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i 

dzieci młodsze, zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest 

gmina Lichnowy. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Lich-

nowy w roku szkolnym 2022/2023 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Lichnowy na 2022 r. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy fi-

nansowej na lata 2022-2033. 

14. Wnioski radnych. 
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15. Zapytania i wnioski sołtysów. 

16. Odpowiedzi wójta na wnioski radnych oraz zapytania i wnioski sołtysów. 

17. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Na podstawie listy obecności radnych Przewodnicząca Rady Gminy Lichnowy stwierdziła 

quorum, na 15 radnych obecnie uczestniczy 12 radnych i rada jest prawomocna do 

podejmowania uchwał. 

 

Ad. 3. Przedstawienie porządku obrad i proponowanych zmian do porządku. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Lichnowy przedstawiła porządek obrad i zapytała, czy do 

zaproponowanego porządku obrad są uwagi. 

 

Nie wniesiono zmian do porządku obrad. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad. 

Radni w głosowaniu jawnym, imiennym przyjęli przy 12 głosach „za” porządek obrad. 

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu nr XXXVII/2022 Sesji Rady gminy 

Lichnowy  z dnia 30.06.2022. 

 

Ad.5. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Gminy Lichnowy. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała Radnych, że temat był omawiany na Komisji. 

Zapytała o dodatkowe pytania i uwagi. Dodatkowych pytań i uwag nie wniesiono. 

Radni w głosowaniu jawnym, imiennym przyjęli przy 12 głosach „za”, 0 głosach „przeciw”, 

0 głosach „wstrzymał się” protokół z XXXVI sesji Rady Gminy Lichnowy. Protokół 

głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu nr XXXVII/2022 Sesji Rady gminy Lichnowy 

z dnia 30.06.2022 r. 

Ad.6. Informacje i komunikaty Przewodniczącej Rady Gminy Lichnowy, w tym 

informacje o przyjętych interpelacjach i zapytaniach radnych. 

Przewodnicząca Rady Anna Grunau-Drążek poinformowała, że wpłynęły trzy interpelacje od 

Radnego Zbigniewa Rybickiego, które dotyczą: naprawy kładki na rzece Mała Święta w Tro-

piszewie, pogłębienia rzeki oraz utwardzenia pobocza na drodze  powiatowej Szymankowo-

Tropiszewo. 

 

Ad.7. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy w okresie międzysesyjnym, w tym 

informacja o udzielonych odpowiedziach na interpelacje i zapytania radnych. 
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Wójt Jan Michalski- od poniedziałku jako jedna z pierwszych gmin zaczęliśmy wydawać 

komputery dla dzieci z rodzin popegeerowskich. W poniedziałek odbyło się symboliczne 

oficjalne otwarcie nowej siedziby GOPS. Został rozstrzygnięty przetarg na wymianę pieców. 

Wpłynęły 2 oferty. Koszt dofinansowania wynosi ok. 2,5 mln zł., po przetargu koszt 

2 100 000 zł. Niebawem ogłosimy przetarg na przebudowę remizy OSP w Lisewie 

Malborskim. Jesteśmy po ponownym wyłonieniu dyrektora szkoły w Lisewie Malborskim z 

uwagi na rezygnację Pani, która została wybrana w poprzednim konkursie.   

Pani Anna Kunkel, Sekretarz Gminy-  wpłynęła jedna oferta złożona przez Pana Patryka 

Dobrzyńskiego, który jest nauczycielem języka angielskiego i hiszpańskiego, obejmie 

stanowisko dyrektora z dniem 1 września.  

Radna Anna Grunau -Drążek- czy dyrektor będzie pracował sam, czy będzie wicedyrektor? 

Pani Anna Kunkel, Sekretarz Gminy-  pan dyrektor odbył już w tej sprawie rozmowy w 

szkole, jest na dobrej drodze by stanowisko wicedyrektora było prowadzone  

Wójt- jesteśmy na etapie odbioru drugiego busa. Dofinansowanie z PEFRON 105 000 zł., 

całkowity koszt wyniósł 200 000 zł brutto. Uczestniczyłem w zakończeniu roku szkolnego. 

Odbyło się drugie spotkanie z projektantem dotyczące remontu budynku urzędu gminy.     

Ad.8. Ocena stanu technicznego dróg gminnych i powiatowych oraz infrastruktury 

drogowej – perspektywy i zakres ich modernizacji w 2022 r. 

Przewodnicząca Rady oddała głos Radnemu Panu Benedyktowi Graban i poinformowała o 

zadawaniu pytań obecnemu na posiedzeniu dyrektorowi Zarządu dróg powiatowych Panu 

Przemysławowi Konsowicz.   

Radny Benedykt Graban zabrał głos w sprawie stanu dróg.  

Przemysław Konsowicz- zabrał głos w sprawie naprawy dróg grysem bazaltowym. 

Powiedział o planowanych remontach tj. obniżeniu chodnika na ul. Robotniczej w Lisewie 

Malborskim, utwardzeniu pobocza na odcinku Szymankowo-Tropiszewo, dofinansowaniu w 

ramach Programu Polski Ład, przebudowy drogi na odcinku Pordenowo- Ostaszewo. 

Radny Benedykt Graban- kiedy zostaną wymalowane przejścia dla pieszych? 

Przemysław Konsowicz- jest wyłoniony wykonawca, termin realizacji ma do końca lipca na 

terenie całego powiatu 
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Radny Wojciech Młodziński- co z przejściem dla pieszych w Szymankowie, rozpoczął się 

sezon turystyczny, mieszkańcy przechodzą, gdzie nie ma przejścia. 

Przemysław Konsowicz- możemy zabezpieczyć barierkami. 

Radny Wojciech Młodziński- bardzo późno były wykoszone pobocza 

Przemysław Konsowicz- głownie nie sprzyjały ku temu warunki pogodowe 

Radna Anna Grunau-Drążek- zabrała głos w sprawie malowania osi jezdni i znaku przy 

szkole w Lisewie Malborskim.  

Radny Zbigniew Rybicki zabrał głos w sprawie koszenia poboczy, przydrożnych krzaków, 

wycinki drzew.  

Przemysław Konsowicz- jesteście jedna z pięciu gmin, każda ma jakieś oczekiwania wobec 

powiatu. Nie jesteśmy w stanie zrobić wszystkiego na raz. 

Radny Wiktor Borawski- czy jest możliwość zrobienia przejścia przy sklepie Dino? 

Przemysław Konsowicz- było to niedopatrzenie przy budowie Dino. Tylko jest wykonany 

zjazd z drogi powiatowej. 

Wójt- zabrał głos w sprawie przejścia do Dino. Prosiłem starostę o zajęcie się ta sprawą gdyż 

jest to sprawa priorytetowa.  

Przemysław Konsowicz- porozmawiam ze starostą w tej sprawie, 

Irena Boroś, Sołtys wsi Tropiszewo zabrała głos w sprawie chodnika w Tropiszewie 

Radny Józef Maciuński- na ul. 10 Marca w Lisewie zalega woda, była mowa o poprawie 

przez powiat 

Przemysław Konsowicz- na pewno właściciel nie może poprawić tego samowolnie, musi 

wystosować do nas pismo o wyrażenie zgody i wówczas gdy otrzyma zgodę, będzie mógł 

poprawić. 

Krystyna Duda, Sołtys Pordenowa zabrała głos w sprawie wycinki krzaków.  

Przed przystąpieniem do głosowania nad uchwałami Przewodnicząca Rady Pani Anna 

Grunau-Drążek zapytała Przewodniczącego Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy czy 

wszystkie projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie.  

Przewodniczący Wspólnego Posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy Pan 

Benedykt Graban odpowiedział, że wszystkie projekty uchwał zostały zaopiniowane 

pozytywnie. 
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Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu określającego niektóre zasady 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez gminę 

Lichnowy. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała Radnych, że temat był omawiany na Komisji. 

Zapytała o dodatkowe pytania i uwagi. Dodatkowych pytań i uwag nie wniesiono. 

Radni w głosowaniu jawnym, imiennym przyjęli przy 12 głosach „za”, 0 głosach „przeciw”, 

0 głosach „wstrzymał się” uchwałę nr XXXVII/290/2022 Rady Gminy Lichnowy z dnia 

30.06.2022 w sprawie zmiany regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez gminę Lichnowy. Uchwała stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu nr XXXVII/2022 Sesji Rady gminy Lichnowy z dnia 30.06.2022. 

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu nr XXXVII/2022 Sesji Rady gminy 

Lichnowy z dnia 30.06.2022 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych i doradców zawodowych oraz nauczycieli oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci 

młodsze, zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest gmina 

Lichnowy.  

Przewodnicząca Rady Przewodnicząca Rady Gminy Lichnowy, Pani Anna Grunau-Drążek 

ogłosiła przerwę techniczną. 

Radni w głosowaniu jawnym, imiennym podjęli przy 12 głosach „za”, 0 głosach „przeciw”, 0 

głosach „wstrzymał się”) uchwałę nr XXXVII/291/2022 z dnia 30.06.2022 w sprawie 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów 

specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych 

oraz nauczycieli oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych pracujących z grupami 

obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze, zatrudnionych w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest gmina Lichnowy. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do  protokołu nr 

XXXVII/2022 Sesji Rady gminy Lichnowy z dnia 30.06.2022r. Protokół głosowania stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu nr XXXVII/2022 Sesji Rady gminy Lichnowy z dnia 30.06.2022r. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie 

Lichnowy w roku szkolnym 2022/2023 

 

Przewodnicząca Rady Przewodnicząca Rady Gminy Lichnowy, Pani Anna Grunau-Drążek 

ogłosiła przerwę techniczną.  

Z przyczyn technicznych przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że nad pozostałymi 

uchwałami  odbędzie się głosowanie ustne imienne. 
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Radni w głosowaniu jawnym, ustnym imiennym przyjęli przy 12 głosach „za”, 0 głosach 

„przeciw”, 0 głosach „wstrzymał się” uchwałę nr XXXVII/292/2022 Rady Gminy Lichnowy z 

dnia 30.06.2022 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Lichnowy w 

roku szkolnym 2022/2023. Uchwała stanowi załącznik 10 do protokołu nr XXXVII/2022 Sesji 

Rady gminy Lichnowy z dnia 30.06.2022. Protokół głosowania stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu nr XXXVII/2022 Sesji Rady gminy Lichnowy z dnia 30.06.2022 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Lichnowy na 2022 r. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała Radnych, że temat był omawiany na Komisji. 

Zapytała o dodatkowe pytania i uwagi. Dodatkowych pytań i uwag nie wniesiono. 

Radni w głosowaniu jawnym, ustnym imiennym przyjęli przy 12 głosach „za”, 0 głosach 

„przeciw”, 0 głosach „wstrzymał się” uchwałę nr XXXVII/293/2022 Rady Gminy Lichnowy z 

dnia 30.06.2022 w sprawie zmian w budżecie gminy Lichnowy na 2022 r. Uchwała stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu nr XXXVII/2022 Sesji Rady gminy Lichnowy z dnia 30.06.2022. 

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu nr XXXVII/2022 Sesji Rady gminy 

Lichnowy z dnia 30.06.2022 

Ad.13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2022-2033 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała Radnych, że temat był omawiany na Komisji. 

Zapytała o dodatkowe pytania i uwagi. Dodatkowych pytań i uwag nie wniesiono. 

Radni w głosowaniu jawnym, ustnym imiennym przyjęli przy 12 głosach „za”, 0 głosach 

„przeciw”, 0 głosach „wstrzymał się” uchwałę nr XXXVII/294/2022 Rady Gminy Lichnowy z 

dnia 30.06.2022 w sprawie zmian w budżecie gminy Lichnowy na 2022 r. Uchwała stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu nr XXXVII/2022 Sesji Rady gminy Lichnowy z dnia 30.06.2022. 

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu nr XXXVII/2022 Sesji Rady gminy 

Lichnowy z dnia 30.06.2022 

Ad.15. Wnioski radnych. 

Anna Grunau-Drążek- proszę o zdemontowanie przystanków postawionych na ul. 

Braterskiej i Wyzwolenia w Lisewie Malborskim 

Jerzy Ostrowski- jak wygląda dystrybucja komputerów? 

Iwona Młodzińska-wydaję sprzęt według kolejności złożonych wniosków, umawiam osoby 

na konkretny dzień i godzinę. 
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Józef Maciuński – zapytał o przystanki w Lisewie Malborskim 

Anna Kunkel, Sekretarz Gminy- przewoźnik stwierdził, że nie będzie tą trasą jeździł i żąda 

by były usytuowane na ul. 10 Marca 

Benedykt Graban- mieszkańcom byłoby dogodniej dojeżdżać tą trasą, która była 

wyznaczona 

Anna Rutkowska- również zabrała głos w sprawie przystanków. 

Jerzy Ostrowski – jak wygląda sprawa z kompostownią? 

Radny Benedykt Graban – proszę o zaproszenie starosty, przewodniczącego rady powiatu 

oraz dyrektora zarządu dróg na sesję w czerwcu. 

Roman Szafran- zabrał głos w sprawie okoszenia stawka ppoż w Parszewie 

Ad.18.Zapytania i wnioski sołtysów. 

Irena Boroś- zabrała głos w sprawie postawienia nowej tablicy ogłoszeniowej w 

Tropiszewie, jedna jest koło świetlicy. 

Krystyna Duda- czy gminne działki w Pordenowie będą wykoszone 

Dariusz Guliński- na jakim etapie jest modernizacja placów zabaw? 

Ad.19. Odpowiedzi na wnioski radnych oraz zapytania i wnioski sołtysów. 

Wójt Jan Michalski- co do kompostowni termin został przedłużony do sierpnia, trwają 

wyjaśnienia. Co do koszenia mamy tylko 2 pracowników do dyspozycji na całą gminę.. Jeżeli 

chodzi o place zabaw to jesteśmy na etapie przetargu, została podpisana umowa na plac 

zabaw na ul. Lachowicza w Lichnowach. 

Ad.20. Zamknięcie posiedzenia 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Lichnowy 

zamknęła posiedzenie XXXVII sesji zwyczajnej Rady Gminy Lichnowy odbytej dnia 30 

czerwca 2022 r. 

 

 

Protokołowała:                                                 Przewodnicząca Rady Gminy Lichnowy: 

 Anna Karkusiewicz                                                           Anna Grunau-Drążek 


